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ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ: Τον Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων Κωστή Χατζηδάκη 

 

ΘΕΜΑ: «Διευθέτηση του ζητήματος των συντάξεων που αφορά στην Ελληνική Εθνική Μειονότητα της 

Αλβανίας» 

 

 

Αξιότιμε κ. Υπουργέ, 

 

Με τον Ν.4387/2016, τα μέλη της Εθνικής Ελληνικής Μειονότητας της Αλβανίας που ήρθαν στην Ελλάδα 

μετά το 1990 στερούνται του δικαιώματος πλήρους Εθνικής Σύνταξης.  Στο άρθρο 7 αναφέρεται πως το ποσό 

της σύνταξης μειώνεται κατά 1/40 για κάθε χρόνο που υπολείπεται των σαράντα ετών διαμονής στην Ελλάδα. 

Πρακτικά κατά μέσο όρο τους αφαιρείται η μισή περίπου Εθνική Σύνταξη αφού μόλις τα 20 τελευταία χρόνια 

πολιτογραφήθηκαν ακόμη και αν ήταν περισσότερα χρόνια εδώ. 

 

Η αποσύνδεση του συνταξιοδοτικού δικαιώματος από την διάρκεια και το ύψος των εισφορών στα 

ασφαλιστικά ταμεία και η σύνδεσή του με τα χρόνια διαμονής στην χώρα είναι κάτι το απαράδεκτο  όταν 

μιλάμε για Έλληνες πολίτες. Η ρύθμιση πέραν του ότι μπορεί να ελεγχθεί για την συνταγματικότητά της για 

το πως διαχωρίζει τους Έλληνες πολίτες,  αποτελεί προσβολή και αδικία κατά των Βορειοηπειρωτών που 

τώρα καταθέτουν αιτήσεις συνταξιοδότησης. 

 

Τον Μάιο του 2019 ο κ. Μητσοτάκης δεσμεύτηκε σε συνάντηση με εκπροσώπους από τη Β. Ήπειρο πως θα 

καταργήσει αμέσως αυτό νόμο . Σχετικό δελτίο τύπου της Ν.Δ. ανέφερε: 

 

«Ο Πρόεδρος της Νέας Δημοκρατίας δεσμεύτηκε επίσης πώς στο νέο Νόμο που θα φέρει η επόμενη 

Κυβέρνηση της Νέας Δημοκρατίας, σε αντικατάσταση του Νόμου Κατρούγκαλου, θα διορθώσει τις άδικες 
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για τους ομογενείς μας στην Αλβανία πρόνοιες της σημερινής νομοθεσίας που δημιουργούν προσκόμματα 

στη θεμελίωση πλήρους δικαιώματος εθνικής σύνταξης.» 

 

Τον Δεκέμβριο του 2019, πράγματι έγινε η τροποποίηση του νόμου 4387/2016, δεν έγινε όμως καμία αλλαγή 

του άρθρο 7, στο οποίο φωτογραφίζονται οι μειώσεις συντάξεων κυρίως των Βορειοηπειρωτών αλλά και 

κάποιων ποντίων ομογενών. 

 

Μετά τις έντονες αντιδράσεις των βορειοηπειρωτικών φορέων υπήρξε δημόσια δήλωση του πρωθυπουργού 

και του αρμόδιου υπουργού πως το θέμα θα τακτοποιηθεί μέχρι το Μάρτιο του 2020. Είμαστε στο Νοέμβριο 

του 2021. Προ ημερών είχαμε, μάλιστα, ακόμα μία δημόσια διακήρυξη, ότι το ζήτημα θα διευθετηθεί άμεσα. 

 

Ως εκ τούτου, ερωτάται ο κος Υπουργός. 

 

-Πότε ακριβώς θα λάβει χώρα η τελική διευθέτηση του ζητήματος των συντάξεων που αφορά στην Ελληνική 

Εθνική Μειονότητα της Αλβανίας; 

 

 

Ο ΕΡΩΤΩΝ ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ ΑΘΗΝΩΝ 
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